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Kære Borgmester 

Nedenstående ønskes besvaret jf reglerne for skriftlig besvarelse. 

Spørgsmål vedr arealer ved Skejby sygehus. 

1. Enhedslisten vil gerne have svar på hvilke arealer, der blev reserveret til 
Skejby sygehus 2 etape? 

2. Hvilke arealer i den daværende lokalplan 148, blev reserveret, til sygehuset og 

andre formål i forbindelse med sygehusbyggeriet? 

 

  Jeg forestiller mig at det kan vises på et kort materiale, der også viser i hvilket 
omfang reservationerne så er blevet anvendt. 

Med venlig hilsen 

Keld Hvalsø. 

 


